Technical Sales Manual

Technical and sales information relating to Wall&Decò products, Life-Big Brand-GioPagani

Wallpaper and Print on Demand collections.

We should like to hereby inform you of the technical details useful for the manufacture and the marketing ofWall&Decò products.
Introduction
Wall & Decò products are fully made, designed and marketed under the Made in Italy brand, using topquality

raw materials in conformity with the regulations applicable in the European Community.

The individual subjects listed in the entire range are made on paper taking into account their dimensional

characteristics, using a top-quality photographic production technology, thus ensuring a highly precise

representation of the selected subject.
Paper medium
Two media are used to print the subjects: Medium 607 and 852.

Medium Code 607- Vinyl paper with non woven back in beige background with surface structure

similar to a textured fabric

Medium Code 852- Vinyl paper with non woven back in white background with smooth surface

structure

The above-mentioned media 607 and 852 are:

- washable with water and neutral soap, thereby ensuring excellent product maintenance,

- non-absorbing and therefore non-transpiring,

- certificates with class 1 fire resistance value, thereby permitting application in all commercial, residential, public and private spaces.

It can be deduced that both media have the same technical characteristics but differ in terms of basic colour and surface texture.

It is also important to know that the back of the paper is made in non woven fabric, which gives the product dimensional stability, thus making paper application and removal easier.
COLLECTIONS
1. NEW COLLECTION 2010

the new book presented now in Maison&Objet Paris contains all the updatings of Life! and Big Brand collections, and Gio Pagani Wallpaper collection 2009 and 2010. A brand new size book, showing both technichal sheets and samples.

Discover the new collection 2010 on:

http://www.wallanddeco.com/digitalbook2010/
2. BIG BRAND

It contains the new Wall&Deco photographical items of the LIFE! collection and the new graphic BIG BRAND collection created by Talva Design Paris gathered together in a separated book.

Discover the book on:

http://www.wallanddeco.com/digitalbook/
3. LIFE!

the photographic section mainly dedicated to nature and its many expressions. The natural elements are here shooted by very close and transformed into macro-subjects for mural decoration;

4. HAUTE COUTURE

the extra luxury wallpaper collection made of hand made applications of original Swarovski and studs on the paper support. We propose them in standard rolls of cm 47 L x 300 H for the NEW COLLECTION 2010, BIG BRAND, and LIFE! Collections and in standard modules of cm 79x79 for the HAUTE COUTURE Collection.
Design and manufacture
The company Wall & Deco’ allows customers to acquire its visual solutions and personalise them as regards the dimensional relationship with the wall to be covered. Every time the customer wishes to change the colour of the subject or of the background, or the graphic movement of the subjects, or else insert and/or eliminate a number of parts, or even make non-standards, all he/she has to do is contact our graphics department, which assesses from time to time whether or not to charge any design costs with reference to special customer requirements.

Another option which Wall & Deco’ places at the customer’s disposal is to be able to create images or

subjects on paper chosen by the customer himself/herself.

This option is known as Print on Demand, to use which the following procedure is mandatory:

– If the customer’s own graphics are used, a minimum resolution of 72 DPI in scale 1:1 is

required.

– In the case of graphics taken from books, photos or paper media, very high quality scanning

is needed. This can be done by our graphics department at an additional charge to be estimated.

It is important to remember that the company Wall and Deco’ disclaims liability for the unlawful use

of images protected by copyright.

Furthermore, we also wish to remind you that files containing images downloaded from the Internet or made using digital cameras, even though of very high quality, are in no case suitable for large-dimension printing.

The company Wall & Deco’ informs that for all Print on Demand managements the customer should always ask for a relative cost estimate for the creation of the print file.

We furthermore wish to point out that the personalised file will belong to the customer and that he/she will be entitled to its exclusive use, excepting discharges agreed with the company.
Application instructions
Once made, the Wall & Deco’ material is delivered to the customer already split up into sheets numbered on the back with heights established by the customer at the time of order, with relevant graphic application manual complete with adhesive in powder.

All the Wall & Decò products have to be applied on porous and smooth surfaces, such as plasterboards,

veneers, plasters, etc. and above all such surfaces must be in good condition and not show signs of damp.

For a perfect application done in a workmanlike manner, before applying the adhesive, we suggest applying a coat of grip primer (generally of traditional type or simply washable tempera paint similar to the paper background colour) to ensure better grip of the support to the wall.

The next step is to mix the adhesive in the pack in about three litres of water.

This adhesive will take the form of a cream without lumps and must be applied directly on the wall using a short-bristle roller.

If the adhesive appears very dense, add water a little at a time until the required density is achieved.

The more liquid the adhesive, the less its grip coefficient.

Position the sheets on the surface, being careful to apply the sheet perfectly using a decorator’s brush.

Apply all the sheets, being careful to follow the number sequence on the back of the sheets and, at the same time, on the attached instructions.

Clean the joints perfectly to prevent rings forming after drying.

The adhesive dries and stabilises in about 24 hours.

The company Wall & Deco’ informs that, according to company policy, an application instruction manual is provided inside the pack of each shipment made.

Check all the rolls before applying to make sure there are no colour variations.

Any defects must be discovered after the application of the first three sheets and not later. No claims can be accepted for more than the first three applied rolls. No other charge can be accepted.
Paper cleaning instructions
All Wall&Decò products are non-absorbing and can be cleaned with neutral soap and water as regards all stains of an organic nature (Dust, shoe prints, ).

Техническое Руководство

Техническая информация по использованию продуктов Wall&Decò, обоев Life-Big Brand-GioPagani, а также обоев, изготовленных под заказ.

Общая характеристика

Продукты Wall & Decò изготовлены и разработаны под маркой «сделано в Италии» с использованием сырья высшего качества в соответствии с постановлениями, принятыми  ЕЭС.

Каждый продукт, представленный в коллекции, изготавливается на бумаге с учетом всех особенностей данного материала, с использованием новейших технологий, применяемых в производстве фотографий, что гарантирует точное воспроизведение выбранного предмета.
Формат бумаги
Для печати используются 2 формата бумаги: Medium 607 и Medium 852.

Medium 607 - виниловая бумага, оборотная сторона из нетканого материала, бежевый фон, поверхность, имитирующая структуру ткани. 

Medium 852 - виниловая бумага, оборотная сторона из нетканого материала, белый фон, гладкая поверхность.
Бумага формата Medium 607 и Medium 852 имеет следующие особенности:

- можно мыть водой с использованием нейтрального мыла, что сохраняет внешний вид продукта
- не поглощает влагу
- имеет сертификат первого класса огнеупорности, что позволяет использовать ее в общественных и жилых помещениях.

Бумага Medium 607 и Medium 852 имеет одинаковые технические характеристики, различаясь только цветом и структурой. 
Оборотная сторона из нетканого материала придает обоям стабильность и облегчает процесс наклейки и снятия.
КОЛЛЕКЦИИ

1. НОВАЯ КОЛЛЕКЦИЯ 2010

Новая книга, представленная на парижской выставке Париже Maison&Objet, включает в себя все новинки коллекций Life!, Big Brand collection, а также коллекцию обоев  Gio Pagani Wallpaper collection 2009 and 2010. Книга имеет новый формат и включает в себя образцы и технические характеристики.
Новую коллекцию 2010 можно найти на сайте:

http://www.wallanddeco.com/digitalbook2010/
2. BIG BRAND
Эта книга включает в себя новинки фотографических коллекций LIFE! и BIG BRAND, созданные Talva Design Paris 
Коллекцию можно найти на сайте:

http://www.wallanddeco.com/digitalbook/
3. LIFE!
Фотографическая коллекция, главным образом посвященная природе. Природные элементы сфотографированы очень близко и преобразованы в макро-предметы для художественного оформления стен.
4. HAUTE COUTURE
Роскошная коллекция обоев, украшенная кристаллами Swarovski, изготовленными вручную.
Мы предлагаем данные обои в стандартных рулонах размером 47см x 300см для коллекций NEW COLLECTION 2010, BIG BRAND и LIFE! и в стандартных модулях размером 79x79см для коллекции HAUTE COUTURE.
Разработка и изготовление

Компания Wall & Deco’ позволяет клиентам получать визуальные решения и подстраивать их под размеры стены, которую необходимо оклеить. Если клиент желает измениться цвет объекта или фона, графическое движение элементов, добавить или удалить какие-либо эелементы или даже изготовить нестандарты, ему достаточно связаться  с нашим дизайнерским отделом, который определит стоимость дизайна, в зависимости от пожеланиям клиента. 

Компания Wall & Deco’ также дает возможность клиентам создавать свои собственные изображения или объекты на бумаге. 
Для изготовления собственных обоев необходимы следующие условия:

– выбранное клиентом изображение должно иметь разрешение 72 точки на дюйм (DPI) в масштабе 1:1 
– если изображение взято с книги или фотографии, то необходима качественно отсканированная копия. Это могут сделать наши специалисты за дополнительную плату. 
Важно помнить, что компания Wall & Deco’ не несет ответственности за незаконное использование
изображений, защищенных авторским правом.

Кроме того, напоминаем Вам, что скачанные из Интернета изображения или изображения, сделанные с использованием цифровых камер, даже если они имеют высокое разрешение, ни в коем случае не подходят для печати на большом формате.

Сообщаем Вам, что индивидуальный дизайн принадлежит клиенту и он/она имеет право на его эксклюзивное использование, если нет особых условий, оговоренных компанией.  

Инструкции по наклеиванию
После изготовления обои поставляют клиенту уже разрезанные и пронумерованные.
Все продукты Wall & Decò наклеивают на пористые и гладкие поверхности, такие как гипсокартон, фанера, картон, и т.д. и прежде всего такие поверхности должны быть в хорошем состоянии и без признаков влажности.

Для лучшего сцепления обоев со стеной мы рекомендуем перед нанесением клея прогрунтовать стены. 

Далее необходимо смешать клей с 3-мя литрами воды. 
Когда клей достигнет консистенции крема (без комков), его необходимо нанести непосредственно на стену, используя валик. 

Если клей слишком густой, добавьте немного воды, пока он не достигнет нужной консистенции.  Чем жиже клей, тем меньше его коэффициента сцепления с поверхностью.

Наклейте обои на стену, используя декораторскую щетку.
Наклейте все листы обоев,  соответственно нумерации и данной инструкции. 
Тщательно обработайте стыки, чтобы избежать вздутия обоев после высыхания.

Клей высыхает в течение 24 часов.

Согласно политике компании Wall & Deco каждая упаковка обоев содержит инструкцию по наклеиванию.
Проверьте все рулоны перед наклеиванием на предмет отсутствия цветовых различий. 

Любые дефекты должны быть обнаружены после наклеивания первых трех листов и не позднее. Рекламации не принимаются после наклеивания более трех листов.
Инструкция по уходу

Все продукты Wall&Decò являются неабсорбирующими (не впитывают влагу) и их можно мыть водой с нейтральным мылом для устранения пятен органического происхождения (пыль, следы от обуви).

